

Referat fra ordinært skolebestyrelsesmøde

Tirsdag den 12.3.24

kl. 18.00-21.00 på afd. Hyllinge

Personalerummet gul bygning midt i skolegården.

God parkeringsmulighed ved Centergården

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene FU/GB, Maja FU, Maria FU/GB, Mie FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU
Elever: Anders 9.z, Izabella 6.G. Frederik 6.H
Medarbejderrepræsentanter: Berit FU, Pia GB
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian
Referent: Skolens ledelse

Elevrepræsentanter: **Eleverne har fri kl. 19:30**

Fuglebjerg: Anders Fraværende

Hyllinge: Frederik Fraværende

Grønbro: Izabella Fraværende

Fraværende med afbud:

Medarbejder repræsentant Julie fra Hyllinge har opsagt sin stilling og deltager ikke i mødet.

Gæster:

Afdelingsleder Charlotte deltager og viser rundt på afdelingen

Rundvisning på afdelingen	Ca. 20 minutter v. CW
Spisning	De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig spisning. Der serveres en salat, vand, kaffe/the og småkager

<p>Velkomst v. formand Præsentation</p>	
<p>Sag nr. 37 Status v. elever</p> <ul style="list-style-type: none"> • Den gode historie • Hvad er eleverne optaget af? <p>Opstart v. personale</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kort fra hver afdeling • Den gode historie • Hvad optager medarbejderne? <p>Opstart v. formand</p> <ul style="list-style-type: none"> • Den gode historie • Hvad optager formand <p>Opstart v. ledelse</p> <ul style="list-style-type: none"> • Personalsituationen • Rammer og strukturer • Hvad optager ledelsen? 	<p><i>GB: Lokalrådet har doneret legetøj særligt til udeområdet. Der er arrangeret klasseryk allerede nu for at gøre plads til førskolen. Der er målsætningsamtaler i disse dage.</i></p> <p><i>FU: Der er samtaler i for 0.-8. kl. og fagdage i 9. kl. Planlægning af emneuge i uge 15 "mini-by". Afslutning med byfest torsdag. Der er også en lokale rocade pga. førskolen.</i></p> <p>Opfølgning på drøftelse med SSP</p> <p><i>Formanden:</i> <i>Der har været snak med SSP-konsulent Anne Mortensen omkring multi-huset. Der var lidt ballade omkring multi-huset i udeområdet. Det foreslås, at der bliver opfordret til via mult-huset facebook-side.</i></p> <p>Se justeringer på hjemmeside siden sidst <i>Hjemmesiden er justeret ift. Principper. Der vil være en justering af billederne, når foråret kommer.</i></p> <p><i>Ledelsen:</i> <i>Der har været besøg af Borgmester og kommunal direktør på alle afdelinger.</i></p> <p><i>Planlægning af kommende skoleår er undervejs.</i></p> <p><i>Gode kulturarrangementer på afdelingerne.</i></p> <p><i>Der har været møde med et firma i forbindelse med logo. De tager udgangspunkt i mål-og værdihæftet. De vender tilbage.</i></p> <p><i>Team ejendom planlægger at lave det gamle tandlægehus til et 0.klassehus, nyt gulv i C-huset og nyt tag på B-bygningen. Der er afsat 4.8 mio.</i></p>

	.
<p>Sag 38 Anti-mobbestrategi arbejdsgruppen har udarbejdet udkast som drøftes før den kan godkendes.</p>	<p>Ledelsen gennemgår sanktionsmuligheder jf. "Bekendtgørelsen om fremme af god orden i folkeskolen".</p> <p>Ledelsen kommer med eksempler på anvendte sanktioner i konkrete (uden elevnavn eller klasse) sager.</p> <p><i>Udkast til strategien fremlægges. Arbejdsgruppen laver enkelte småjusteringer- den sendes ud på mail og godkendes medmindre bestyrelsen har yderligere bemærkninger til indhold og ordlyd.</i></p>
<p>Sag 39 Besøg på forældremøder</p>	<p>Det er tidligere besluttet at skolebestyrelsen ville besøge forældremøder på 0. + 1. + 6. årgang</p> <p>Der har lige været afviklet møde på 6. årgang - det nåede vi ikke med til.</p> <p>Der er forældremøde på 1. årgang den 25/4 på alle matrikler. Hvem deltager?</p> <p>Drøftelse af hvad man kan fortælle.</p> <p><i>Karina tager 1.h Lene 1.g Mie 1.x</i></p> <p><i>Han kommer med bud på hvad man kan tale om på forældremøder, det sendes ud med referat.</i></p>
Pause	
<p>Sag 40 Elevfravær Hvordan arbejder man på skolen med dette område? Hvordan ser fraværet ud generelt for skolen? Kan bestyrelsen bidrage?</p>	<p>Til orientering (hvis man er interesseret) vedhæftet kommunens vejledning til håndtering af bekymrende fravær - som skolen følger.</p> <p><i>Skolens elevfravær fremlægges, som er højere end kommunegennemsnittet. Der har været arbejdet med lærerne om overblik over egen klasse og fravær. Er der særlige indsatser, der skal til?</i></p> <p><i>Det kunne være en del af drøftelsen på skolehjem-samtalen. Der kunne laves en fraværssnak/aftale.</i></p>
<p>Sag nr. 41 Evaluering af bestyrelsesarbejdet frem til nu.</p>	<p>Hvad fungerer godt ved vores møder? Hvad kunne vi ønske os mere eller mindre af? Føler alle at de kan/ kommer til orde?</p> <p>Hvad skal vi have fokus på ved de kommende to møder frem mod sommerferien (30/4 + 4/6)</p>

	<p><i>Lave workshops forældre-forældre med råd til med fx udgangspunkt i trivsel/skolegang/fravær. Positive historier skal ud.</i></p> <p><i>Medlemmer i af bestyrelsen kan være formidler af den gode historie.</i></p> <p><i>Fravær kan være en del af princip for skole/hjem samarbejde.</i></p> <p><i>Kan vi være på forkant med en god historie til Sjællandske.</i></p> <p><i>Hvordan går det med special og økonomien og den skarpe adskillelse af almen og special.</i></p> <p><i>Åbning fra politikere til at høre om hvordan "skilsmissen" er gået.</i></p> <p><i>Være repræsenteret til de sommerfester der er på de forskellige afdelinger. Kan være synlige og åben for dialog.</i></p> <p>Forslag fra formand og ledelse:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Princip for specialundervisning skal på den 30/4 - Trivselsmålinger - Anbefalinger omkring skærmb brug i skolen - Princip for skole/ hjem samarbejde - Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber.
<p>Tak for i aften – fælles oprydning</p>	<p>Næste mød er den 30/4 kl. 18-21 på afd. Fuglebjerg.</p>